
 
  

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült:  2010. december 10-én az Ügyrendi Bizottság ülésén 
 
Jelen vannak:  
 

- Sárosi Károly bizottság elnöke 
- Juhász Gergely bizottság tagja 
- Szendrő Ferenc bizottság tagja 
- Oláh Ferenc bizottság tagja 

 
Távolmaradását bejelentette: 
 

- Kis Lajosné bizottság tagja 
 
 

- Víg Zoltán polgármester 
- Pálinkás Péter alpolgármester 
- Pammerné Gaál Ágnes aljegyző 
 
- Víg Zoltánné Varga Krisztina irodavezető 
- Érsekné Mosóczi Mária irodavezető  
- Molnárné Kis Tímea irodavezető 
- Elek Lajos irodavezető 
 
- Jánosi László képviselő, tanácsnok 
- Juhász Gergely képviselő 

 
 
NAPIREND 
 
Nyílt ülés keretében 
 

1. Előterjesztés a 2011. évi szemétszállítási díj megálla pításáról 
 
2. Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére 
 
3. Előterjesztés a L őrinci Városi Televízió m űsorának újraindításáról 
 
4. Tájékoztató a postai szolgáltatás visszaállításá ra tett intézkedésr ől az 

erőműi lakótelepen 
 
5. Egyebek 

            -Tájékoztató a közcélúak és közhasznúak  foglalkoztatási  szabályainak 
jövőbeni jogszabályi változásáról 

 
Z á r t ülés keretében: 
 
1. Lőrinci Város polgármestere életbiztosításáról 
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Sárosi Károly  – bizottság elnöke: köszönti a megjelenteket, megállapítja a bizottság 
4 fővel jelen van, határozatképes, Kiss Lajosné bizottsági tag távolmaradását 
bejelentette. Az ülést megnyitja. 

 
Javasolja a meghívó szerinti napirendi pontok elfogadását. 

 
A bizottság 4 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
 
 
32/2010. (XII.10.) Ügyrendi Bizottság állásfoglalás a 
 
A 2010. december 10-i ülés napirendjér ől 

 
A bizottság a 2010. december 10-i ülés napirendi pontjait a meghívó szerint 
elfogadta. 
 
 
1.NAPIREND 
Előterjesztés a 2011. évi szemétszállítási díj megálla pításáról  
 
 
Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző: tájékoztatom a bizottságot, hogy a Pénzügyi 
Bizottság javasolta, hogy a polgármester úr folytassa a szemétszállítási díjjal 
kapcsolatos tárgyalásokat, melynek az időpontja a jövő hét szerda 14 óra, ahol az 
AVE tulajdonosaival kibővítve kerül sor a tárgyalásra, a bizottság felkérése alapján 
Jánosi tanácsnok úrral kibővülve. 
 
Sárosi Károly  – bizottság elnöke: mivel a Pénzügyi Bizottság ülésén az Ügyrendi 
Bizottság tagjai is részt vettek, ismerik a bizottság állásfoglalását, ezért javaslom, 
hogy a bizottság által elfogadott határozati javaslatot fogadja el a bizottságunk. 
A javaslatot szavazásra bocsátja. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal elfogadta  a javaslatot és az alábbi állásfoglalást 
hozta: 
 
 
33/2010. (XII.10.) Ügyrendi Bizottság állásfoglalás a 
 
Előterjesztés a 2011. évi szemétszállítási díj megálla pításáról  
 
A bizottság megtárgyalta a 2011. évi szemétszállítási díj megállapításáról szóló 
előterjesztést. A bizottság javasolja a határozati javaslatban foglaltak elfogadását, 
azzal a kiegészítéssel, hogy a polgármester úr, a pénzügyi bizottság elnöke és 
Jánosi László tanácsnok úr folytasson további tárgyalásokat  az AVE Heves 
Városfenntartó Kft. vezetőivel a közszolgáltatási díj javaslatuk csökkentése 
érdekében. 
 
 
2.NAPIREND 
Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére  
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Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző: tájékoztatja a bizottságot, hogy a 
Pénzügyi Bizottság és az Oktatási, Kulturális, Ifjúsági Bizottság megtárgyalta a 
napirendet és az alábbi kiegészítéseket javasolták a munkatervbe: 
 
A február 10-i testületi ülésre kerüljön a „Tájékoztató a Magyar Posta Zrt. Lőrinciben 
végzett tevékenységéről, tervezett célkitűzéseiről” c. napirend. 

 
Az április 28-i testületi ülésre kerüljön be Lőrinci város csapadékvíz elvezetése c. 
napirend. 

 
A májusi ülésre kerüljön be a 2011-2012. nevelési év  tanév előkészítéséről szóló 
beszámoló. 
 
A novemberi ülésre a testvérvárosok együttműködésével kapcsolatos napirend címe 
pedig pontosulna  a következők szerint: Javaslat a testvérvárosok  következő évi 
célkitűzéseiről.     
 
Sárosi Károly  – bizottság elnöke: több hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja 
az alábbi javaslatokat. 
 
A képviselő-testület 2011. évi munkaterve az alábbiakkal egészüljön ki: 
 

- A február 10-i testületi ülésre kerüljön a „Tájékoztató a Magyar Posta Zrt. 
Lőrinciben végzett tevékenységéről, tervezett célkitűzéseiről” c. napirend. 

 
- Az április 28-i testületi ülésre kerüljön be Lőrinci város csapadékvíz elvezetése 

c. napirend. 
 
- A májusi ülésre kerüljön be a 2011-2012. nevelési év  tanév előkészítéséről 

szóló beszámoló. 
 

- A novemberi ülésre a testvérvárosok együttműködésével kapcsolatos 
napirend címe pontosulna: Javaslat a testvérvárosok  következő évi 
célkitűzéseiről.     

 
A bizottság 4 igen szavazattal elfogadta  a fenti javaslatot és az alábbi állásfoglalást 
hozta: 
 
34/2010. (XII.10.) Ügyrendi Bizottság állásfoglalás a 
 
Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére  
 
A bizottság megtárgyalta a képviselő-testület 2011. évi munkatervével kapcsolatos 
javaslatot, melyhez az alábbiakat javasolja: 
 

- A február 10-i  ülésre kerüljön a „Tájékoztató a Ma gyar Posta Zrt. 
Lőrinciben végzett tevékenységér ől, tervezett célkit űzéseiről” c. 
napirend. 

 
- Az április 28-i ülésre kerüljön be L őrinci város csapadékvíz elvezetése c. 

napirend. 
 
- A májusi ülésre kerüljön be a 2011-2012. nevelési é v tanév 

előkészítésér ől szóló beszámoló. 
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- A novemberi ülésre a testvérvárosok együttm űködésével kapcsolatos 
napirend címe  így pontosulna: Javaslat a testvérvá rosok  következ ő évi 
célkit űzéseiről.   

 
 
3.NAPIREND   
Előterjesztés a L őrinci Városi Televízió m űsorának újraindításáról  
 
 
Pálinkás Péter  – alpolgármester: a Pénzügyi Bizottság  megtárgyalta a napirendet 
és az alábbi módosításokkal javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testületnek 
elfogadásra: 
 

- -A bizottság újra kívánja indítani a Lőrinci Városi Televíziót, a lehető 
legrövidebb határidőn belül. 

 
- Javasolja továbbá, hogy a december 16-i képviselő-testületi ülésre, mint 

előterjesztő terjesszek elő más alternatív megoldási lehetőséget is és ennek 
gazdaságossági számításait. 

 
Sárosi Károly – bizottság elnöke: mivel a napirendhez hozzászólás nem hangzott el, 
javaslom, hogy az Ügyrendi Bizottság is fogadja el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, 
melyet szavazásra bocsátok. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal elfogadta a módosító javaslatot.  
 
Szavazásra bocsátja továbbá a határozati javaslatot a módosító javaslatokkal. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal elfogadta a határozati javaslato t a módosító 
javaslatokkal  és az alábbi állásfoglalást hozta: 
 
 
35/2010. (XII.10.) Ügyrendi Bizottság állásfoglalás a 
 
Előterjesztés a L őrinci Városi Televízió m űsorának újraindításáról  
 
A bizottság megtárgyalta a Lőrinci Városi Televízió műsorának újraindításáról szóló 
előterjesztést, melyet a határozati javaslatban foglaltak szerint az alábbi 
kiegészítésekkel elfogadásra javasol a képviselő-testületnek: 
 

- A bizottság javasolja, a L őrinci Városi Televízió újraindítását a lehet ő 
legrövidebb határid őn belül. 

 
- Javasolja továbbá, hogy a december 16-i képvisel ő-testületi ülésre az 

alpolgármester úr terjesszen el ő más alternatív megoldási lehet őséget is 
és ennek gazdaságossági számításait. 

 
Víg Zoltán polgármester úr megérkezett a bizottság ülésére 

 
 

4.NAPIREND 
Tájékoztató a postai szolgáltatás visszaállítására tett intézkedésr ől az erőműi 
lakótelepen  
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Pálinkás Péter  – alpolgármester: a Pénzügyi Bizottságot is tájékoztattam, hogy a 
postának nem érdeke, hogy a szolgáltatást visszaállítsa, az önkormányzat érdeke, 
hogy az erőműi lakótelepen ezt a szolgáltatást tudja biztosítani. Ez önkormányzati 
feladat és önkormányzati költségvetésből kell, hogy megvalósuljon. 
 
Sárosi Károly – bizottság elnöke: szavazásra bocsátja az előterjesztés szerinti 
határozati javaslatot. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot és az alábbi 
állásfoglalást hozta: 
 
 
36/2010. (XII.10.) Ügyrendi Bizottság állásfoglalás a 
 
Tájékoztató a postai szolgáltatás visszaállítására tett intézkedésr ől az erőműi 
lakótelepen  
 
A bizottság megtárgyalta az erőműi lakótelepen a postai szolgáltatás visszaállítására 
tett intézkedésről szóló előterjesztést, melyet a határozati javaslatban foglaltak 
szerint elfogadásra javasol  a képviselő-testületnek. 
 
5.NAPIREND 
Egyebek  

  -Tájékoztató a közcélúak és közhasznúak foglalkoz tatási  szabályainak 
jövőbeni jogszabályi változásáról  

 
 
Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző: ez a tervezet a döntésekről egy összefoglaló, 
amelyet a minisztérium állított össze, úgy gondoltuk, hogy ez a későbbiekben 
meghozandó képviselő-testületi döntésekhez kapcsolódó tájékoztatás, pl. a Kft. ezzel 
kapcsolatos feladataira is utal, a változásokról értesíteni fogjuk az illetékes 
bizottságokat, illetve a testületet is. 
 
A bizottság a közcélúak és közhasznúak foglalkoztat ási szabályainak jöv őben 
jogszabályi változásáról szóló tájékoztatót tudomás ul vette.  
 
 
Sárosi Károly – bizottság elnöke: több napirend, hozzászólás nem lévén 
megköszöni a részvételt, az ülést bezárta. 

Kmf. 
 
 
 

                                             Sárosi  Károly 
                                         Ügyrendi B izottság elnöke 

 
 
 

………………………. 
         jkv. 
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